

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



Uppdaterat mötesprotokoll

Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Styrelsemöte USLK 20251118.pdf

Storlek: 154630 byte

Hashvärde SHA256:

84bec6ec4ce0b496b083830895b270263437d8073f43b24d4c57ba37dd315282

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.

För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 3:

Erik Johan Rosén

Signerat med BankID 2025-11-20 12:19 Ref: 019aa0fd-d5fa-737b-8d6b-9ec56c1da4e5

Nils Peter Johannes Bergsten

Signerat med BankID 2025-11-20 10:05 Ref: 019aa082-a14c-7cac-a2fa-00e096c26347

CAMILLA SPÅNGBERG

Signerat med BankID 2025-11-20 09:58 Ref: 019aa07c-956e-7496-964f-846bbb1ed681



Styrelsemöte 4 USLK 2025-11-18

Tid: Tisdag 18/11 kl. 21.00

Plats: Teams

Möteslänk: [Styrelsemöte 4](#) | [Microsoft Teams](#) | [Snabbmöte-anslutning](#)

Kallade: Styrelsen

Närvarande: Erik Rosén, Joakim Nordfeldt, Stefan Axelsson, Jonas Ödmark, Johannes Bergsten, Marcus Rosenborg, Camilla Spångberg

Dagordning

§ 1. Mötet öppnas

§ 2. Fastställande av dagordning

§ 3. Val av sekreterare

- Camilla Spångberg

§ 4. Val av protokolljusterare

- Johannes Bergsten

§ 5. Föregående protokoll

o Tränarkläder:

Är utprovade och beställda. Väntas komma inom kort.

o Liftvaksavtal:

Ingen ny information har kommit från kommunen. Stefan tar kontakt med dem och lyfter frågan.

o Staket runt klubbstugan:

Vi har nu fått koden till låset så att vi kan komma in i klubbstugan och källboden vid behov.

o Slalomskolan:

Flyers är gjorda och utdelade på skidbytdagen samt spridda i träningsgrupperna.

§ 6. Inkommen post/ korrespondens

o Parasportförbundet – skriftlig bekräftelse av medlemskap i Parasportförbundet. Under nästa årsmöte måste vi lägga till i stadgarna (under tillhörighet) att:

- Vi är medlemmar i Svenska parasportförbundet (och därigenom även anslutna till distriktsförbund Stockholm – Uppsala parasportförbund).

§ 7. Skidbytdagen

o Utvärdering:

- Arrangemanget fungerade i sin helhet bra. Det skulle behöva finnas lite fler skidor till försäljning, något vi får fundera kring lösningar för till nästa år.



- Siffrorna är inte helt klara än. Preliminärt är resultatet något lägre än förra året, men fortfarande en bra inkomst för klubben.

§ 8. Kommittérapportering

o Ekonomikommittén

- Fokus just nu ligger på att få klart allt kring skidbytdagen.

- Tränaravtal:

Är i stort sett klara. Det saknas två stycken, Joakim har påmint.

o Sportrådet

- Tekniklägret har tyvärr behövt ställas in pga snöbrist. Snöläggarna är inte oroliga över helgen för Familjelägret.

Det är andra året i rad vi har varit tvungna att ställa in eller flytta detta läger till annan ort. Vi får fundera kring, till kommande säsong, om detta läger istället bör förläggas till en plats med tillgång till sparad snö.

- Sportrådsmöte/Kick-off med tränare är genomförd. Natalie var där och hade genomgång om ledarguiden. Det planeras även att hållas ett digitalt föräldramöte kring detta.

o Sponsring och marknadsföringskommittén

- Sponsoravtal för 25/26: Bilbolaget, Länsförsäkringar är klara. Byggconstruct har ny ledning så där pågår arbete. Elak är inte klart.

Ett arbete som behöver göras i styrelsen framöver är att se över avtalen.

- Uppdatering kläder, tryck, sponsorer:

Samarbetet med EQPE verkar rulla på. Det har kommit in önskemål om fler klubbkläder (hoodies och dylikt). Marcus har efter önskemål tagit fram två produkter, en hoodie och en nyare modell på klubbmossa. Styrelsen tycker att det ser mycket bra ut. Marcus går vidare med arbetet och vi skickar ut information till medlemmarna så snart det är klart.

- Alpinbutiken har öppnat i Uppsala. Marcus har varit i kontakt med dem och de kommer att kunna erbjuda oss raceprodukter till bra erbjudande.

o Informationskommittén

- Lägerbokningar:

Avbokning Teknikläger är klar.

Övriga lägerbokningar är klara. Marcus och Camilla har haft kontakt med Bageriet och Bräjks angående After Ski och middag under familjelägret. Bräjks har stängt för renovering, men Bageriet tar gärna emot oss i år. Marcus jobbar vidare med den kontakten.

- Medlemsavgifter: Det saknas ännu ganska många. Camilla går ut med påminnelse via Laget och mail.

o Sunnerstakommittén

- Liftvaktsutbildning är inbokad, många anmälda.

- Liftvaktsbemanning: Stefan behöver få avlastning med detta. Det kan även vara ett bra sätt



att introducera en ny ansvarig för Sunnerstakommittén. Johannes och Stefan tittar vidare på detta.

- Inledande diskussion kring vision/målbild för klubb/sportråd/träningsgrupp. Stor punkt som vi kommer behöva få återkomma till.

o Tävlingskommittén

- Jonas och Jesper Hallin har gjort en ordentlig översyn av tidtagningsutrustningen i Sunnerstabacken.

- Hemmatävlingarna ligger fortfarande för godkännande i tävlingskalendern. Jonas har stött på.

- Datum för KM slalom är satt till torsdag 5/3.

- Klas Winter har utsetts till ansvarig inför MVC-finalen. Han jobbar vidare på att få hjälp med detta uppdrag.

§ 9. Övriga frågor

- Inga övriga frågor

§ 10. Nästa möte

- Tisdag 16/12.

§ 11. Mötet avslutas

Erik Rosén
ordförande

Camilla Spångberg
sekreterare

Justeras:

Johannes Bergsten